
远东科技文化园租赁部电话

产品名称 远东科技文化园租赁部电话

公司名称 北京华信商办科技有限公司

价格 5.00/m/天

规格参数

公司地址 北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园

联系电话 13716135070 13522230053

产品详情

远东科技文化园是尚8集团打造的产业园、以城市更新为视角，依托于老工厂、古建筑、老学校、低效存
量物业等四大类空间，通过创新的文化资源配置及文化内涵再设计赋能空间新的生命力。引导企业形成
自循环、自生长的文化生态。远东科技文化园始终致力于产业链条的上下游整合，建立公关展示、策划
咨询、经纪营销、网络云平台等团队，对与文化创意产业领域相关的商务、办公、展览、服务、消费、
体验等环节进行资源整合，深度经营产业链条的上下游业务，大大提升园区的集聚力

The Far East Science and Technology Cultural Park is an industrial park created by Shang8 Group. From the
perspective of urban renewal, it relies on four major types of spaces: old factories, ancient buildings, old schools, and
inefficient existing properties. Through innovative cultural resource allocation and cultural connotation redesign, it
empowers the space with new vitality. Guide enterprises to form a self circulating and self growing cultural ecosystem.
Far East Science and Technology Cultural Park has always been committed to the integration of the upstream and
downstream of the industrial chain, establishing professional teams such as public relations display, planning
consulting, brokerage and marketing, and online cloud platforms. It integrates resources related to business, office,
exhibition, service, consumption, and experience in the field of cultural and creative industries, deeply operates the
upstream and downstream business of the industrial chain, and greatly enhances the cohesion of the park

远东科技文化园 http://www.yuandong-keji.cn
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